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Onderwijs

Onderwijs wo
We zijn samen met de CSR aan het kijken hoe we de huisregels kunnen veranderen, zodat we
protesteren op campus weer legaal kunnen maken. Verder zijn er al drukke voorbereidingen
voor een nieuw OC’s en faculteitsraden overleg op 18 januari. We gaan hierbij ook een training
geven over hoe de machtsstructuur binnen de UvA werken. RethinkUvA gaat het evenement
ook promoten, we hopen dat er hierdoor ook meer docenten aanwezig zullen zijn.

Onderwijs hbo
Er wordt gewerkt aan een evenement voor de studenten leden van medezeggenschap op de
HvA. Verder is de CvB van de AHK enthousiast over verdere samenwerking met ASVA en
hebben we ook contact met InHolland.

Onderwijs mbo
Het mbo-plan is geschreven. We zijn benieuwd wat jullie ervan vinden. Verder zijn we bij een
evenement van de gezonde school geweest. Hier werd veel informatie gedeeld over de
economische invloed op studenten hun welzijn.

Huisvesting
Huisvesting algemeen
Er zijn meerdere projecten lopend op huisvesting.

Als eerste zijn we bezig met een huisvestings lobby voor streefcijfers bij de gemeente. Nadat
het convenant is stopgezet hebben we weinig tot geen duidelijkheid over de hoeveelheid
studentenhuizen die gaan worden gebouwd. We willen dat de gemeente zich houdt aan het LAS
dat ze hebben ondertekend.



Ten tweede zijn we aan het kijken of het toegevoegde waarde heeft om een meldpunt voor
slecht verhuurderschap op te zetten. Hiervoor is een plan geschreven en overlegd met het
rechtsbureau.
Ten derde zijn we in gesprek geweest met Balakrishnan Rajagopal, een VN-woonrappoteur die
deze maand in Nederland was. Volgend jaar zal er een rapport over de Nederlandse
huizenmarkt worden gepresenteerd aan de VN-Mensenrechtenraad.

Ten vierde loopt er een project om het aanvragen van een verhuurdersvergunning te
versimpelen. We hopen dat meer huurders een verhuurdersvergunning aanvragen waardoor
huurders gebruik kunnen maken van hun huurrechten.

Als laatste staan er twee nieuwe evenementen in de pijpleiding. Een woningmarkt op Science
Park en een groot woning evenement voor studenten.

OV & Fiets
We zijn bezig met het organiseren van een evenement samen met ROVER en Sarphati. De
eerste meeting is nu geweest en de omlijningen van het evenement beginnen zich te vormen.

Studentenwelzijn
Studentenwelzijn
We zijn bezig met een campagne voor gratis menstruatieproducten. We hebben stickers
opgehangen door de gehele UvA, waardoor we nu al meer dan 1000 handtekeningen hebben.

Diversiteit, Inclusie en Dekolonisatie
DID is op dit moment bezig met het organiseren van een evenement over Palestina.
Waarschijnlijk zal het evenement in februari plaatsvinden.

Duurzaamheid
We zijn bij een evenement van de HvA geweest waarin een open discussie was over
samenwerking met de fossiele industrie. Verder zijn we in samenwerking met Plant based
University, deze organisatie wil universiteiten aansporen om overal plantaardig eten te hebben.
Samen met de CSR, VSA (Vegan Student Association) en nog een paar andere organisaties
gaan we een campagne starten in februari waarbij ASVA is betrokken.



Diensten
Dienstverlening algemeen
Er is een studiesessie georganisseerd waar mensen gebruik konden maken van onze silent
disco. Met als extra doel onze diensten te promoten.

Academy
De voorbereidingen voor de winterABD zijn in volle gang. En we zijn opzoek naar een nieuwe
academy coördinator.

Rechtsbureau
Er zijn weer aardig wat zaken binnen gekomen deze maand.

Onderzoeksbureau
Er zijn sollicitaties gehouden voor een nieuwe onderzoeksmedewerker.

En de eerste inhoudsbureau vergadering is gehouden. We hebben gezellig samen gegeten. En
tijdens de vergadering hebben we veel gehad aan elkaars input. Verder gaan we kijken of we
scholing kunnen regelen voor statistiek omdat deze kennis nu mist binnen het inhoudsbureau.

Achterban
De klachtenprocedure aanvraag ligt bij de UvA. Verder gaan de standaard overleggen met de
achterban gewoon door.

ALV
De extra ALV is goed nodig geweest. Verder zijn we gaan werken met een voorblad.

AKvV
De BHV-cursus was een groot succes. Op een paar technische problemen met de ruimtes na,
liepen de training van een leien dakje. We hebben er veel van geleerd.



Internationals
We hebben een paar nieuwe leden voor de committee. Afgelopen periode is het lastig geweest
een datum te plannen voor een nieuwe vergadering. We hopen de werkgroep in het nieuwe jaar
te kunnen herpakken.

ISO & LSVb
Afgelopen periode zijn er een ISO en LSVb ALV geweest. Hier waren wij natuurlijk van de partij.
Verder is het zoeken naar een nieuw bestuur voor beide organisaties begonnen.

Marketing & Infoteam
Het infoteam is weer druk bezig geweest met content maken en posten. Er is een stuk
geschreven over de verkiezingsuitslag. Deze wordt in januari geplaatst in Folia en HvanA.
Verder zijn we aan het nadenken over nieuwe afspraken omtrent het plaatsen van betaalde
posts.

Verkiezingen
Na afloop van de verkiezingen hebben we een reflectie gedaan met de verkiezingswerkgroep
over de georganiseerde evenement.

Interne organisatie

Digitale werkomgeving
Op dit moment zijn we hard bezig de G-schijf helemaal leeg te halen. Onze server gaat er
namelijk uitgehaald worden.

Fysieke Werkomgeving
Er zijn twee mooie schoonmaakdagen gehouden op kantoor waardoor alles er voor de vakantie
spik en span uit ziet. Ook is de inrichting in de balie, de keuken en 1.13 drastisch veranderd.



VeCo & Activobinding
De VeCo is druk bezig met het activoweekend plannen. En we hebben heerlijk eten van ze
gekregen na het MO

ZoekCo
De ZoekCo heeft een bestuur-werving training gehad van Sophie van Tilburg. Iedereen heeft er
heel veel zin in!

SoCo
De SoCo heeft nieuwe vrijwilligers voor de SoCo gevonden. We zijn benieuwd naar jullie
mening over de voorgedragen commissie!


